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‘are lag Q. 

Van: 

Verzonden: woensdag 9 december 2009 11:23 

Aan: 

cc: 

Onderwerp: T.a.v. mevrouw S : Reactie op uw brief d.d. 3 december aan staatssecretaris Bussemaker 

Geachte mevrouw S, 

vorige week donderdag ontving ik uw brief, waarin u aangeeft dat het wachten op de 
uitslag van de steunaanvraag van Vitras/CMD bij de NZa te lang duurt en dat dit 

onzekerheid met zich meebrengt. U wijst op de nadelige consequenties hiervan voor 

clienten en medewerkers. Aan het eind van uw brief geeft u aan te hopen en te 

verwachten dat ik vanuit mijn verantwoordelijkheid mijn invloed zal aanwenden om tot 

een spoedige oplossing te komen die een einde maakt aan de onzekerheid en de 

continuiteit van zorg waarborgt. Vanwege uw verzoek om een reactie op korte termijn 

reageer ik per mail op uw brief. 

Allereerst wil ik aangeven dat ik het waardeer dat u uw zorgen bij mij aankaart. Hieruit 

blijkt een grote betrokkenheid van uw ondernemingsraad bij de medewerkers en 

clienten van Vitras/CMD. Ik ben met u van mening dat de onzekerheid rond het al dan 

niet toekennen van steun door de NZa aan een instelling in financiele problemen zo 

kort mogelijk moet duren. Ik vind dit van belang omdat een lange periode van 

onzekerheid negatieve consequenties kan hebben voor medewerkers en clienten. Het 

is immers goed denkbaar dat medewerkers als gevolg van een periode van onzekerheid 

op zoek gaan naar een baan elders. Een groot personeelsverloop is onwenselijk vanuit 

het perspectief van de client, die dit als onprettig kan ervaren. U wijst in uw brief ook 
op voorgaande. 

Vanuit het gegeven dat ik het wenselijk vind dat de onzekerheid rond het al dan niet 

toekennen van financiele steun door de NZa zo kort mogelijk duurt, heb ik er bij de 

NZa verschillende malen op aangedrongen de besluitvorming aangaande de 

steunaanvraag van Vitras/CMD af te ronden. Daarbij heb ik de NZa ook gevraagd zich 

er bij haar besluitvorming van te vergewissen dat hoe dan ook de continuiteit van zorg 

daadwerkelijk geborgd blijft. Bij alle denkbare scenario's staat doorlevering van 

cruciale zorg voor mij voorop. 

Naar aanleiding van uw brief zal ik de NZa nogmaals benaderen en er bij hen op 

aandringen dat besluitvorming op zeer korte termijn noodzakelijk is. 

ik hoop u met voorgaande voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 

"De Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport, 

Namens deze, 

10-19-2009
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Marcelis Boereboom 

Directeur-Generaal Langdurige Zorg 
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